

捐款表格 Donation Form



我願意捐助 I wish to donate HK\$ _____ *

個人資料 Personal Information

姓名/機構 Name/Company: _____

電話 Contact (家 Home): _____ (手提 Mobile) _____

會員號碼 Membership No.: _____ (如有 If any) 電郵 E-mail: _____

地址 Address: _____

捐款方法 Donation Method

我欲以下方法捐款 I would like to choose the following donation method

- 劃線支票：抬頭「兒童心臟基金會」(支票號碼: _____)
By Crossed Cheque made payable to "Children's Heart Foundation"
(Cheque No.: _____)
- 直接存款至渣打銀行(香港)有限公司之戶口：447-1-034943-5，並將存款收據正本寄回
Direct deposit to the CHF's bank account in Standard Chartered Bank (HK) Ltd: 447-1-034943-5,
and send the receipt
- 按月自動轉賬 (自動轉賬授權表格隨後寄上)
Monthly Autopay (We will send the direct debits authorization form to you)
- 信用卡 Credit Card
- 單次捐款 One-off Donation 每月捐款 Monthly Donation until further notice
- VISA MASTER AE
- 持咭人姓名 Cardholder Name: _____
- 信用咭號碼 Card No.: □□□□-□□□□-□□□□-□□□□
- 發咭銀行 Issued Bank: _____
- 有效日期至 Expiry Date: __月 mm/ __年 yy
- 持咭人簽署 Cardholder Signature: _____

閣下亦可在兒童心臟基金會的網址進行網上捐款，網址為: www.childheart.org.hk。

You are welcome to give your donation through CHF website: www.childheart.org.hk.

* 捐款港幣 100 元或以上可憑收據申請扣減稅項

Donations of HK\$100 or above are tax deductible with receipt

請將填妥之捐款表格電郵、傳真或郵寄至兒童心臟基金會。Please fill in the form and send it back to CHF by fax/email/post
捐款表格另可在基金會網站下載 The form is available on CHF website

電郵 Email : chf@childheart.org.hk 傳真 Fax : 2553 4886

地址 Add : 香港華富邨華光樓 419-424 室 Rm 419-424, Wah Kwong House, Wah Fu Estate, Hong Kong

以上資料只作兒童心臟基金會內部用途。一切資料絕對保密。The above information will be used internally only. All information will be kept confidential.